
Europarlementslid Vautmans wil af van Rusland-conflict
In september 2015 palmden duizenden boeren Brussel in om hun ongenoegen te uiten over (het uitblijven van) de Europese reactie op de
landbouwcrisis. PlattelandsTV blikt terug op die bewogen dag en bespreekt de problemen van de sector met Hilde Vautmans, Europees
parlementslid voor Open Vld. Een leefbare boerenstiel, dat moet volgens haar de prioriteit zijn, en beleidsmakers moeten oog hebben
voor rechtszekerheid op de landbouwbedrijven want door een amalgaam aan regelgeving voelen boeren zich onzeker omtrent hun
toekomst. Het conflict met Rusland wil ze zo snel mogelijk opgelost zien want met een buurland kan je niet op voet van oorlog blijven
leven. Bovendien weegt de boycot nog steeds op de Europese landbouwmarkten.
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In september 2015 palmden duizenden boeren Brussel in om hun ongenoegen te uiten over (het uitblijven van) de Europese reactie op de
landbouwcrisis. PlattelandsTV blikt terug op die bewogen dag en bespreekt de problemen van de sector met Hilde Vautmans, Europees parlementslid
voor Open Vld. Een leefbare boerenstiel, dat moet volgens haar de prioriteit zijn, en beleidsmakers moeten oog hebben voor rechtszekerheid op de
landbouwbedrijven want door een amalgaam aan regelgeving voelen boeren zich onzeker omtrent hun toekomst. Het conflict met Rusland wil ze zo
snel mogelijk opgelost zien want met een buurland kan je niet op voet van oorlog blijven leven. Bovendien weegt de boycot nog steeds op de Europese
landbouwmarkten.
Het boerenprotest in Brussel, het Russische handelsembargo en de vrije-markt-politiek van de Europese Unie: aan onderwerpen voor een gesprek met
Europarlementslid Hilde Vautmans heeft PlattelandsTV geen gebrek. Vautmans pleit niet voor een terugkeer van het ‘oude’ Europese landbouwbeleid.
Dat beleid zette in op kwantiteit en was op den duur niet langer te rechtvaardigen tegenover de belastingbetaler. De politica van de liberale fractie
verwijst naar de fruitteelt om haar punt te maken dat inkomenssteun niet noodzakelijk is om een goed resultaat te boeken.
Sinds de jongste hervorming wordt er ingezet op vergroening en extra ondersteuning voor jonge boeren. Volgens Vautmans ontbreekt het nog aan
gelijke spelregels voor alle marktdeelnemers. Ze verwijst naar het vrijhandelsakkoord met de Verenigde Staten, en dicht onze landbouw nieuwe kansen
toe. Vanuit het Europees Parlement is aangedrongen op transparantie. Hilde Vautmans is gecharmeerd door volgende uitspraak van de Amerikaans
minister van Landbouw: “Landbouw is niet de grootste sector zodat we de onderhandelingen er niet mee beginnen. We houden landbouw tot laatst want
het is belangrijk genoeg om het hele akkoord op de helling te zetten.”
Bekijk ‘Oog in oog’ op PlattelandsTV.
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